

# Group clinches top-notch honour as Best Developers, Overall in Global

## 集团获颁“环球最佳地产公司”最高荣誉



Group Chairman & Managing Director Raymond Kwok (right) accepting the Best Developers, Overall – Global and other awards from Euromoney Chief Executive Officer Andrew Rashbass

集团主席兼董事总经理郭炳联(右)接受《Euromoney》行政总裁Andrew Rashbass颁发“环球最佳地产公司”及其他大奖

20

The Group is committed to developing premium properties, maintaining high standards of corporate governance and transparency, communicating proactively with stakeholders across the globe and fulfilling its corporate social responsibility. These efforts were recently recognized by international publications and an association.

### Best Developers, Overall in Hong Kong, China, Asia and Global

In the Real Estate Survey 2017 by leading *Euromoney* magazine, the Group won 14 accolades, namely:

- Best Developers, Overall – Global
- Best Developers, Overall – Asia
- Best Developers, Overall – China
- Best Developers, Overall – Hong Kong
- Best Developers, Mixed – Global
- Best Developers, Mixed – Asia
- Best Developers, Mixed – China
- Best Developers, Mixed – Hong Kong
- Best Developers, Retail – Asia
- Best Developers, Retail – China
- Best Developers, Retail – Hong Kong
- Best Developers, Office / Business – China
- Best Developers, Office / Business – Hong Kong
- Best Developers, Residential – Hong Kong

The organizer invited real estate advisors, developers, investment managers, banks and corporate end-users in different countries to vote for the companies that they thought were the best and received over 2,400 responses this year. The top-notch Best Developers, Overall – Global and over a dozen other awards in a major international survey give well-earned recognition to the Group’s premium developments.

### Exceptional corporate governance and investor relations

The Group received outstanding scores from investors across different fields in the Asian Excellence Awards 2017 from

corporate governance magazine *Corporate Governance Asia*, taking honours for Best Investor Relations Company, Hong Kong; Best Environmental Responsibility, Hong Kong; Best Corporate Communications, Hong Kong; and Best Investor Relations Professional, Hong Kong.

The Investor Relations Awards 2017 organized by the Hong Kong Investor Relations Association were bestowed by analysts, fund managers and the investment community in recognition of the Group’s proactive investor communication, winning it the title of Best IR Company – Large Cap for another year.

集团用心发展优质物业，恪守高水平的企业管治，维持高透明度，积极与全球持份者维持紧密联系，履行企业社会责任，屡获各界褒奖。集团最近再获国际杂志及业内机构颁发多个大奖，可喜可贺。

### 连夺环球、亚洲、中国及香港“最佳地产公司”殊荣

在权威杂志《Euromoney》最新发表的2017全球房地产评选结果中，集团共获14个大奖，分别为：

- 环球最佳地产公司
- 亚洲最佳地产公司
- 中国最佳地产公司
- 香港最佳地产公司
- 环球最佳综合项目发展商
- 亚洲最佳综合项目发展商
- 中国最佳综合项目发展商
- 香港最佳综合项目发展商
- 亚洲最佳零售项目发展商
- 中国最佳零售项目发展商
- 香港最佳零售项目发展商
- 中国最佳写字楼/商业项目发展商
- 香港最佳写字楼/商业项目发展商
- 香港最佳住宅项目发展商

主办单位邀请来自不同国家的房地产顾问、发展商、投资经理、银行及企业用户，投选心目中的最佳地产公司，今年投票人数超过2,400名。集团能在举足轻重的评选中，勇夺“环球最佳地产公司”最高殊荣及十多个大奖，足证产品品质卓越，备受业界推崇。

### 企业管治及投资者关系表现出色

集团在企业管治杂志《Corporate Governance Asia》举办的“2017亚洲卓越大奖”中，在多个评选范畴获投资者给予优异分数，获颁“香港最佳投资者关系公司”、“香港最佳环保责任”、“香港最佳公司传讯团队”及“香港最佳投资者关系专业人员”殊荣。

另外，在香港投资者关系协会举办的“2017投资者关系大奖”中，集团获分析员、基金经理及投资界人士票选为投资者关系表现优秀，蝉联“最佳投资者关系公司－大型股”奖项。



The Group develops a wide range of premium properties including integrated projects, shopping malls, offices and residential developments that are widely recognized by the industry and customers  
集团用心发展优质物业，不论综合项目、商场、写字楼及住宅均深受业界及客户信赖



Honours received from *Corporate Governance Asia* and the Hong Kong Investor Relations Association  
集团获《Corporate Governance Asia》及香港投资者关系协会颁发多个奖项